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 5מס'  פגישת קיימא

 מועדון לחבר גשר הזיו

 .רונא תומרו דובדבני, טל חמי, איריס דביר , רחל כרם, אלישעאלון יובל נוכחים:

 הודעה אישית של אלישע

בעיקר עקב העתקת עיקר פעילותו לקידום  מבקש לסיים את תפקידו כרכז. זאת: אלישע
 האג'נדה הטבעונית. מציע את התפקיד ליובל.

 : מבטיח לשקול את ההצעה.יובל

 איוש הוועדות

  :מטרות קיימא הן :יובל

  'יצירת מנוף פוליטי  –השפעה על החלטות והתנהלות המועצה דרך ועדות וכו
  מבפנים.

  שלנו.קשר עם התושבים שמהווים את בסיס הכח 

  .איגום מידע והפצתו 

. אבנר מזמין אותנו להיפגש במועצה שוחחתי עם אבנר גבאי מהועדה לאיכות הסביבה טל:
  כחבר ועדה. שלנוולצרף נציג  אתו

 .הוציאו קול קורא שמזמין נציגי פעילים מהסביבה להיכנס לוועדות 'חיים וסביבה': תומר
 .דברת קפלושניקהתנדבה  מאתנו

תוקף חוקי להכניס חברים לועדת איכות הסביבה. זה יכול להיות יש  'וסביבהחיים 'ל טל:
 בנוסף לנציג של קיימא וכך יהיה לנו כוח משותף למטרות זהות.

מה שחשוב זה  קים קיומיים ואצלכם מאבקים אחרים,זה לא משנה שאצלנו יש מאב :תומר
לצמתים החשובים הם . כשאנשים שלנו יכנסו יםשונ יםסובלת מתחלואששאנחנו קהילה 

 .רגילות יש לו יכולות בלתי .אייל רייזאני מציע להיפגש עם  יקדמו את האג'נדה של כולנו.
קידם את נושא איכות הסביבה. הוא גם הסגן של יורם ישראלי מאחורי  הואכמזכיר קיבוץ 

 לגבינו. ,כבר מחר ,אדבר אתו הקלעים.

לפני הפגישה עם יורם  . יש לעשות זאתלגבש מועמדים ברורים לגבי הועדותעלינו  רחל:
 ישראלי.

הנציגים שלנו הם: יהודה פלד )החברה הכלכלית?( אהרון שריף )הועדה לתכנון  יובל:
 טל חמי )הועדה לאיכות הסביבה(.ובניה?( 

נו הגוף הזה עוסק בעיקר ית הוא ליצור הכנסות למועצה. אצלתפקיד החברה הכלכל רחל:
 סביבתית בכלל. אולי נוכל לסייע להם לחשוב מחוץ לקופסא.בתיירות. אין להם אג'נדה 



  ממשקים עם הציבור במטה אשר

הזמינו והם . דברתי איתם נט היא ממש מסובכת-הקמת האתר בקהילה –לגבי האתר  טל:
 אותי ליום שלם לשבת על זה ביחד. עוד לא התפניתי. מקווה השבוע.

נט, אני -ה על התשתית של קהילה: בגלל שאני מבקש להקים את רשימת התפוצאלישע
 מעכב את הקמתה עד להקמת האתר.

 .בלי שמישהו יצרף אותםנשים להצטרף לדף הפייסבוק בעצמם מצריך לאפשר לא רחל:

כדי שאנשים יוכלו לשים אותו במועדפים  'קבוצה' תבקטגוריאני הצעתי שהדף יהיה  אלישע:
 כשנוסף אליו משהו. בולטתולקבל אינדיקציה ממש 

כמנהל הקבוצה בפייסבוק  ,אהרון שריףאין לי נסיון בניהול דפי פייסבוק, אבל צריך לבדוק אם 
 אני לוקח על עצמי  לברר ולקדם את זה.. יכול לשנות את הפרמטר הזה

 מקום מפגש קבוע לקיימא

 לגבי מקום מפגש עבורנו בינתיים יש את המועדון לחבר. מנסה לקדם את האקונומיה. טל:

 ש לנו בית משלנו עם ספריה וכו'.יז'ן שלי יבוו יובל:

 החופיםלמען על פעילות דיווח 

 אני חושבת שאחד מהנושאים שעלינו להתייחס אליהם זה הפקקים של נהריה. רחל:

לגבי ועדת ההיגוי של החופים: הם הציגו את התוכנית שלהם. אני אעביר את המצגת  (א
ולשלוח לכל  שניפגש כדי ליצור תגובהוניינת אני גם מע ואת התגובות אליה אליכם.

  מי שהיה בישיבת ועדת ההיגוי.
לגבי התיקון לחוק  'הפורום הישראלי לשמירה על החופים'הייתי אתמול בישיבת  (ב

שרים אך אין זה  74אמנם חתומים  .8/6/14-החופים שיעלה שוב בועדת השרים ב
כניות ל גם על תה אומר שהחוק הקיים יחוהחוק הז ,אומר שהחוק יעבור )בקצרה

. אם הוא גדעון סערהחוליה החשובה היא  ישנות כמו בחוף בצת, נהריה, אכזיב וכו'(
לכן יש צורך לעשות קמפיין ציבורי בעניין. הרעיון שעלה: צעדה  זה לא יעבור. -יתנגד 

 לאורך חופי הארץ כציר שאליו יצטרפו פעילויות מקומיות בכל חוף. המשימה שלנו
 -איך מצטרפים לזה באזור שלנו? מדובר על משהו שיתחיל ב היא לחשוב על רעיון

1/5/2014. 
כנית של מה שהם רוצים לעשות. לא קיבלנו ו תביקשנו שישלחו לנ ,לגבי הלגונה (ג

 תגובה.

 אני אדבר עם עוזר המנכ"ל של רט"ג. טל:

 

 



 סיכום:

 יובל שוקל את קבלת התפקיד של רכז קיימא. .1
 .אייל רייז תומר מדבר עם .2
 .טל מתאם עם אבנר גבאי ויורם ישראלי .3
 .יובל מדבר עם נציגינו האפשריים )יהודה פלד ואהרון שריף( .4
 .טל מדבר עם עוזר מנכל רט"ג .5
 רחל קובעת פגישה בנושא תגובה לחופים וכן פעילות קמפיין לטובת החוק. .6
 אונגר. איריס מדברת עם עודד .7
 .נפגשים בעוד כחודש .8

 

 

 

 

 

 

 

 


